

Grundejerforeningen Holmehus

Referat af bestyrelsesmøde afholdt 21. april 2015

Dagsorden

1. Referat fra udvalg
 - a. Pladsudvalg
 - b. Festudvalg
2. Referat/beretning
 - a. referat
 - b. beretning fra formand
3. Regnskab
 - a. forening
 - b. vejfond
4. Opfølgning plads, pladsdag
5. Opfølgning vej, belysning
6. Eventuelt

Fremmødte: Noah, Gert, Michael, Lars, Kasper, Morten, Poul, Mette (festudvalg), Lasse (festudvalg), Lene (pladsudvalg).

Afbud: Shane (pladsudvalg)

Ad 1: Referater fra udvalg

Mette refererede på Shanes vegne, at han har travlt og ikke har gjort så meget siden sidst. Shane får brug for hjælp til at kontakte kommunen og andre relevante myndigheder. Morten som er kontaktperson til pladsudvalget, indkalder udvalget til møde. Det blev diskuteret, om der skulle udvides fra 2 til tre pladstage, men det besluter vi efter første pladsdag. Der er et loppemarked under opsejling 13 juni. Pladsdag bliver sat til 17. maj – formanden sørger for en container, da der skal fældes træer. Kasper sender invitation til Lars som kopierer til Michael til omdeling (sammen med de kommende girokort). Pladsdag og fest bliver afholdt 12. september. Festudvalget vil indhente priser på et nyt telt hvis de synes det er nødvendigt.

Ad 2: Referat/Beretning

Ingen kommentarer til referatet fra sidste møde.

Der er gang i noget vejarbejde, det er ikke færdigt og der er ikke lavet slut-evaluering. Vi har bedt dem om at lukke hullet i vejen ud for nummer 9. Angående belysningen – i krydset Snertingevej/Stenløsevej: der er ca 45 meter mellem de to lygtepæle, og det ser ud til at det er en forglemmelse fra deres side, og vi er i gang med at se om vi kan få dem til at sætte en ekstra pæl op, men det er svært at finde ud af hvem de rette kontaktpersoner er. Der er planlagt en afleveringsforretning i maj eller juni.

Ad 3: Regnskaber

Der er styr på det og det stemmer. Der er ikke sket så meget. Vejfonden har brugt 7700 på vejstandsættelse. Grundejerforeningen har brugt 30000, på pladsmand, møder, kontingent, forsikring. Der kommer snart girokort ud.

Kasserer ønsker at gå bort fra kontanter og lave bankoverførsler. Vi prøver at gå over til projekter til eksempelvis pladstage.

Ad 4: Opfølgning plads, pladstage

Der er allerede sat datoer på pladstage: 17 maj og 12 september. De fire sidste træer skal fældes på næste pladstage, da de allesammen er døde. Som skrevet ovenfor er der allerede truffet aftale om at arrangere en container.

Ad 5: Opfølgning vej, belysning

Der har været adskillige korrespondencer i forhold til arbejdet med belysningen. Der er et udestående i krydset Snertingevej/Stenløsevej. Der er endeligt vejsyn 1. juni, hvor der skal gennemgås for hække, fliser osv der er blevet påvirket.

Fortovet: Vi kører med det samme firma som vi brugte sidst, og der har også været korrespondence omkring dette arbejde. Nu er de i gang, og det fungerer fint indtil videre. Der har været et informationsarbejde med de matrikler der er berørt, specielt i forhold til de indkørsler der ikke er matrikuleret. Desuden er der steder hvor det hævede fortov kommer over niveau i forhold til folks indkørsler, men reglerne siger at det er grundejernes eget ansvar. Der kommer ikke borner i første omgang, men dem vil vi sætte op efterfølgende, såfremt der er behov for det.

Den underentreprenør som Petri har brugt har afgivet tilbud på arbejdet i den næste fase i romertalsplanen. Han er billigere end Petri, så det er jo interessant. Der er kommet skriftlige henvendelser omkring arbejdet med fortovet, blandt andet vedrørende bredden af den indkørsel de har haft under arbejdet. Det tager formanden og vejformanden sig af.

Der har været klager om lastbiler fra Netto af forskellig art, blandt andet at der har været nogle 26-meters. Kasper har været i kontakt med Daniel og Mark fra Netto som er det nye ledelsesteam i Netto. De har lovet at lyset vil blive slukket og motorer slukket på lastbilerne. De to nye chefer kender ikke noget til noget udvidelsesarbejde. Der er desuden sat to nye borner op ved Stenløsevej 2b (Poul).

Der har været spørgsmål om de brosten der var under vejen. De er blevet genanvendt af entreprenøren, blandt andet til de nye overkørsler.

Ad 6: Eventuelt

Næste møder er sat til 16. juni, 8. september og 27. oktober.